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Z Á P I S
z veřejného zasedání zastupitelstva obce Kunratice konaného ve čtvrtek

20. 06. 2013 od 19:00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu Kunratice

Zahájení: Pan starosta obce přivítal všechny přítomné na veřejném zasedání zastupitelstva obce

Přítomni: Milan Götz, Miroslav Liška, Miloslav Götz, Milan Franc, Mgr. Jana Runkasová, Miroslava Mervová,
František Vrátný

Nepřítomni: Ing. Jiří Kříž, Luděk Pažout – omluveni
Miloslav Götz – omluven, přijde později

Je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů. Zastupitelstvo obce je usnášení schopné.

Určení  ověřovatelů
zápisu:

Ověřovateli zápisu jsou určeni paní Mgr. Jana Runkasová a pan Miroslav Liška.

Určení zapisovatelky: Zapisovatelkou je určena paní Miroslava Luftová

Návrh programu a jeho schválení:

1. Liberecký kraj – smlouva o budoucí smlouvě na zřízení věcného břemena (protlaky pod krajskou silnicí pro
zastavitelné lokality)

2. Pronájem školního bytu

3. Žádosti o koupi pozemků v majetku obce

4. DAS – pojištění právní ochrany

5. FVS, a.s. – pronájem vodovodu „pod křížkem“

6. Žádosti o dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje - informace

7. Rozpočtová opatření 2013

8. Různé:

 Zpráva z kontrol Finančního výboru

 Příspěvek na protidrogovou prevenci

 Kooperativa – doplnění pojištění, změna pojistné smlouvy

 Vyhlášení 1. kola příjmu žádostí o půjčku z FRB

 Oslava 20. výročí osamostatnění obce

 Finanční dar povodní postižené obci

 Informace o chodu OÚ
9. Diskuse

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Program jednání zastupitelstva byl přijat.

http://www.obeckunratice./


K     bodu programu č. 1 – Liberecký kraj – smlouva o budoucí smlouvě na zřízení věcného břemena (protlaky pod  
krajskou silnicí pro zastavitelné lokality):
Starosta  seznámil  zastupitele  s informacemi  k bodu  číslo  1.  Pro  zasíťování  lokalit  nad  Brynychovými  a  nad
Vojtovými jsou potřeba protlaky pro vodovod (nad Vojtovými) a pro kanalizaci (nad Brynychovými).  Smlouvu o
budoucí smlouvě musíme uzavřít, abychom získali souhlasné stanovisko od správce komunikace – Krajské správy
silnic Libereckého kraje. Věcná břemena budou stát 567,50 Kč (nad Vojtovými) a 813,- Kč (nad Brynychovými).
Protlak pro vodovod bude dlouhý 6,7 m a pro kanalizaci 9,6 m.

p. Vrátný- to je roční platba?
starosta- ne, to je jednorázová úhrada za zřízení věcného břemena.
p. Liška- tam dole u Matoušků, je ta silnice široká 9 metrů?
starosta- ano, pozemek silnice je takhle široký, je to i s příkopy. Je to zaměřené podle projektu a je to
nejkratší možná cesta protlaku.

usnesení č. 38/2013 ZO po projednání schvaluje uzavření  smluv o budoucích smlouvách o zřízení věcných
břemen s Libereckým krajem č. OLP/1166/2013 a č. OLP/1169/2013 a pověřuje starostu
obce k jejich podpisu.

Hlasovalo: 6 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Čas 19:12 hodin – dostavil se Miloslav Götz, od této chvíle hlasuje 7 zastupitelů

K     bodu programu č. 2 – Pronájem školního bytu:  
Starosta  seznámil  zastupitele  s bodem číslo  2.  O  žádosti jsme hovořili  na  našem prvním zasedání  v  únoru.  V
současnosti  se  byt  uvádí  do  obyvatelného  stavu.  Je  vyklizen  a  předělává  se  elektroinstalace  a  voda.  Bohužel
nevíme, zdali se vejdeme do plánovaných peněz, protože je potřeba toho udělat více, než jsme předpokládali. Byt
zůstane pro potřeby školy, protože žadatelka bude v naší škole od 1. září pracovat. Zatím bychom připravili nájemní
smlouvu na dobu určitou s tím, že se může prodlužovat. 
starosta-  navržené  usnesení  je  na  vzetí  na  vědomí.  O  nájmech  rozhoduje  rada,  kterou  v naší  obci  supluji.
Zastupitelstvo si tuto pravomoc může vyhradit a pak bude o nájmech rozhodovat. Je to na vás.
p. Vrátný- já si myslím, že těch pronájmů není tolik, a že by o tom mohlo rozhodovat zastupitelstvo.
starosta-  chci  abyste o tom věděli,  nedovolím si  rozhodovat  o nájmech sám, proto je  zde i  tento bod a toto
usnesení.
p. Liška- můžeme usnesení odhlasovat, jde o to, že my schválíme záměr na zastupitelstvu?
starosta- když to necháme takhle, tak že to berete na vědomí, tak mohu další věci kolem tohoto nájmu udělat já a
nemusíme se k tomu dále scházet. 
p. Liška- jde abychom tohle určili a pak, že to rozhodneš sám?
starosta- bohužel ne, když zastupitelstvo rozhodne o záměru, musí rozhodnout i o dalších věcech.
p. Franc- ty bys raději, aby to projednávalo zastupitelstvo?
starosta- projednávat se to na zastupitelstvu bude vždycky. Ale, buďto si to vyhradí a bude rozhodovat od záměru
až po schválení smlouvy nebo to po projednání a vzetí zastupitelstvem na vědomí budu moci  dělat  sám. Jsou
prázdniny, dovolené a mě jde o to, aby se to stihlo.
p. Franc- není problém, že ty rozhodneš o nájmu a dáš nám to na vědomí?
starosta- nechci to dělat takhle, ale obráceně. Po projednání a vzetí na vědomí záměru, rozhodnu o nájmu.
p. Franc- my to vezmeme na vědomí a budeme o tom diskutovat?
starosta- ano, jen budeme diskutovat před tím, než to vezmete na vědomí.
p. Vrátný- je problém, že řekneme ano, a když řekneme ano, tak jsme rozhodli.
starosta- nelpím na tom, když si to zastupitelstvo vyhradí, bude o nájmech rozhodovat.
p. Vrátný- navrhuji, aby si to zastupitelstvo vyhradilo, ale aby se to vztahovalo až na další nájmy.
starosta- takže usnesení o záměru pronájmu a o pronájmu školního bytu vezme zastupitelstvo na vědomí a pro
další možné pronájmy zformulujeme usnesení podle paragrafu v zákoně.

ZO  po  projednání  bere  na  vědomí  záměr  pronájmu  školního  bytu  v budově  základní  školy  č.p.  124  paní
Miroslavě  Luftové  a  panu  Romanu  Pospíchalovi.  Školní  byt  se  pronajímá  pro  potřeby  školy.  Záměr  bude
zveřejněn v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb., o obcích a veškeré úkony související s pronájmem provede
starosta obce.



usnesení č. 39/2013 ZO  si  po  projednání  od  této  chvíle  vyhrazuje  pravomoc  rozhodování  ve  věcech
uvedených v § 102, odst. 2, písm. m) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích.

Hlasovalo: 7 Pro: 5 Proti: 1 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Proti byl Milan Franc Zdržel se Milan Götz

K     bodu programu č. 3 –     Žádosti o koupi pozemků v majetku obce:  
Starosta- seznámil zastupitelstvo s bodem programu č. 3. Na obec byli podány žádosti o prodej pozemků od pana
Jiřího Knolla, pana Jana Koťátka a pana Vladimíra Reibera. K tomuto se sešel stavební výbor, který s prodejem
pozemků souhlasí s výjimkou pozemku p.p.č. 128/1, o který žádá pan Koťátko. Jedná se o pozemek kolem potoka,
ke kterému by nebyl v případě potřeby přístup. Pan Koťátko žádá ještě o pozemek p.p.č. 127/1 o výměře 271 m 2

navazující na jejich zahradu. U pana Knolla jde o cestu na pozemku p.p.č. 1506 o výměře 47 m 2, která je vyznačena
v katastru, ale ve skutečnosti v oplocené zahradě neexistuje. Pan Reiber žádá o pozemek p.p.č. 1650 u silnice, který
je přístupem k jeho chalupě a jde o 118 m2.
Mgr. Runkasová- kde to je?
starosta- v Zeleném údolí, vedle Koťátků. A je tam ještě stavební parcela, na které stojí část jejich chalupy, ale o ten
nás zatím nežádají.
p. Vrátný- tohle bylo dodatečně povoleno jako stavba na cizím pozemku a není to jeho.
starosta- v budoucnu nebude možné, aby něčí stavba byla na pozemku někoho jiného.
p. Franc- řekni metry.
starosta- jsou to 4 metry čtverečné.
p. Liška- zůstane ta cesta, co tam je? Aby to nebylo odříznuté.
starosta- ano zůstane.
p. Götz, st.- já navrhuji jen pronájem.
p. Vrátný- skutečnost je taková, že když se nepovede čistička, jak je teď plánovaná, tak tam je jediné místo, kde by
se dala postavit aktivní čistírna odpadních vod. Tu cestu tam jde rozšířit a my bychom museli pozemek vykupovat
zpátky.
p. Götz, st.- projede se tam traktorem jen tak tak.
pí. Mervová- my to budeme prodávat za cenu 20 Kč?
starosta- záleží na vás, i podmínky, za kterých by se to prodávalo. Je to obdobné jako předchozí prodeje.
p. Vrátný- pozemek u pana Reibera je přístupný i ze silnice.
Mgr. Runkasová- ten pozemek je jediný normální přístup k chalupě.
p. Vrátný- dal bych ho jen do pronájmu, je tam potok.
Mgr. Runkasová- kdyby se přístup ošetřil jako věcné břemeno?
pí. Mervová- a není obec povinna zajistit přístup k baráku?
p. Vrátný- přístup vždycky zůstane, i pro dalšího, je to zavedené jako komunikace.
p. Franc- Vybudoval si tam parkoviště.
starosta- přístup při opravách potoka museli řešit jinak, museli se dostávat přes Kerdovi a korytem potoka.
p. Franc- já bych to neviděl jako problém, chápu, že to chce mít v pořádku.
starosta- dohodněme se, že se prozatím schválí záměr prodeje jen těch dvou pozemků.
p. Liška- já bych se nejprve zeptal Koťátka, jestli to bude chtít pronajmout.
starosta- musím žadateli odpovědět, že nebyl schválen prodej.
p. Vrátný- jestli tam jsou v žádosti ty 4 metry, tak schvalme prodej této stavební parcely.
starosta- o stavební parcelu nás pan Koťátko prozatím nežádal. Nyní schválíme jen záměr prodeje a po té budeme
ještě o prodejích jednat znovu.
p. Vrátný- já se zdržím, chtěl bych se tam nejprve podívat.

Zastupitelstvo obce se shodlo, že se budou schválené pozemky prodávat za stejných podmínek jako předešlé
pozemky. A dále, je potřeba dořešit s panem Koťátkem stavební parcelu st.p.č. 250 o výměře 4 m2, na které má
postavenou část chalupy a není jeho.

usnesení č. 40/2013 ZO po projednání schvaluje záměr prodeje pozemků p.p.č. 1506 a 1650 v k.ú. Kunratice
u Frýdlantu a ukládá starostovi obce zveřejnit záměr v souladu se zákonem č. 128/2000
Sb.,  o  obcích.  Dále  neschvaluje  záměr  prodeje  pozemků  p.p.č.  127/1  a  128/1  v k.ú.
Kunratice u Frýdlantu.



Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se František Vrátný

K     bodu programu č. 4 – DAS – pojištění právní ochrany:  
starosta  seznámil  zastupitele  s nabídkou  pojišťovny  DAS,  která  se  již  probírala  na  předchozím  zasedání
zastupitelstva. Proběhla schůzka se zástupkyní pojišťovny paní Helenou Boučkovou, kde se mohli zastupitelé zeptat
na podrobnosti. Roční pojištění činní 12.000,- Kč. Právní ochrana je zajištěna 24 hodin denně 7 dní v  týdnu. V ceně
je i poradenství, které není ničím omezené.
p. Vrátný- mám tomu rozumět tak, že tato organizace bude obec zastupovat v právních sporech?
p. Liška- když například rozhodnutím zastupitelstva někoho poškodíme, tak nás ve sporu bude zastupovat právník.
Mgr. Runkasová- kolik se platí?
starosta- 12 000/rok, je tam i poradenský servis, proto abychom chybě mohli předejít.
p. Vrátný- co když to dá soudu, a proces se prohraje. Jakým způsobem ručí za tu správnost rozhodnutí.
starosta- oni nezaručí,  že pokaždé vyhrají,  soudní rozhodnutí nelze předpovědět. Když bude žaloba oprávněná,
pokusí se co nejvíce zmírnit dopady.
p. Vrátný- kolikrát jsme to v minulosti potřebovali?
p. Franc- nepotřebovali, od toho jsou pojišťovny, takhle fungují.
Mgr. Runkasová- třeba i pád obecního stromu.
p. Liška- tam nejde o pojištění nějaké škody, když se s námi bude chtít někdo kvůli tomu soudit, tak oni zaplatí
právníka, který nás bude zastupovat.
starosta- ne, zaplatí právníka.
p. Götz, st.- kolik obcí na Liberecku to má?
starosta- je to nový produkt a získávají nové pojistníky.
p. Franc- je to jediná pojišťovna, která to nabízí?
pí. Mervová- kolik běžně stojí právník u soudu?
starosta- to je různé, jeden úkon může stát 5.000,- Kč, mrzí mě, že jste nebyli na setkání s paní Boučkovou, která
byla schopna odpovědět na všechny otázky.
p. Franc- je to pojišťovna, tady se jen jistíš, kdyby něco. Bylo by lepší, kdybychom to nepotřebovali.

usnesení č. 41/2013 ZO po projednání  souhlasí  s nabídkou pojišťovny  DAS na  pojištění  právní  ochrany  a
pověřuje starostu k uzavření pojistné smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

Proti byl František Vrátný

K     bodu programu č. 5 – FVS, a.s. – pronájem vodovodu „pod křížkem“:  
Starosta seznámil zastupitele s nájemní smlouvou, která byla předložena již na minulém zasedání. Záměr pronájmu
byl zveřejněn na úřední desce od 29. 4. 2013 do 15. 5. 2013, čímž byla splněna povinnost podle zákona 128/2000
Sb., o obcích. Nájem se sjednává na dobu určitou 5 let. Roční nájemné je 500,- Kč.
Upřesnil, že dojde ke změně ve článku XVII., kde zůstanou pouze funkce oprávněných k jednání.
p. Vrátný- smlouvu uzavírá statutární zástupce a oprávněni jednat v dalších věcech mohou ještě jiné osoby?
starosta- ano.
p. Vrátný- ve smlouvě by měly být osoby uvedeny pod funkcemi a ne jmenovitě. Ty lidi tam za rok nemusejí být.
p. Liška- to je uvedeno v nějakém článku.
starosta-  je to napsáno ve článku č. XVII.
p. Liška - tak to tam nebude jmenovitě, ale jen například starosta.
p. Vrátný- ty tu nebudeš a i tak ta smlouva bude platit.
p. Liška - jména budou jen na začátku a na konci.
p. Vrátný- já jsem se posledně ptal na tu cenu, jestli to kryje odpis?
starosta- ne, nekryje to odpis.
p. Vrátný- jsem proti, protože my to dáváme skoro zadarmo. Kolik počítá FVS do nákladů za tyto věcí?

usnesení č. 42/2013 ZO po projednání schvaluje pronájem části vodovodu „Kunratice, rozšíření vodovodu –
PE-HD  D63/5,8  mm v délce  91  m“  společnosti  FVS,  a.s.  a  pověřuje  starostu  obce  k
uzavření smlouvy o nájmu technického zařízení - vodovodu.



Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: 0 Usnesení bylo/nebylo přijato.

Proti byl František Vrátný

K     bodu programu č. 6 – Žádosti o dotace z Dotačního fondu Libereckého kraje - informace:  
Starosta informoval o podaných žádostech o dotace. Do Dotačního fondu Libereckého kraje byly podány celkem 4

žádosti.  Odbor  dopravy  –  žádost  o  dotaci  na  dopravní  zrcadlo  a  dopravní  značky  pro  snížení  rychlosti  na

„Marmeládce“. Dotace byla schválena v požadované výši 11.000,- Kč. Odbor vzdělávání, tělovýchovy a sportu –

Astronomický kroužek. Žádost byla schválena v ponížené výši 22.000,- Kč;  Odbor krizového řízení (bývalý Fond

požární ochrany)- podány byly dvě žádosti. Jedna na výstroj byla schválena v požadované výši 59.130,- Kč; Druhá

žádost na výzbroj schválena nebyla. Dále byla schválena dotace na knihovnu ve výši 37.000,- Kč, kde bude opět

počítač, který bude vybavený knihovnickým programem.

ZO po projednání bere na vědomí informace o žádostech o dotace z Dotačního fondu LK.

K     bodu programu č. 7 –     Rozpočtová opatření 2013 :  
Třetí rozpočtová opatření v tomto roce se týkají opět mzdových prostředků pracovníků VPP a navíc jsme obdrželi
finanční dar na obnovu památníku ve výši 15.000,- Kč od společnosti Sorting+ s.r.o. pana Marka Života.
p. Vrátný- kolik je to na ty VPP?
starosta- za březen je to 24.000,- Kč a za duben už je to 36.000,- Kč, protože nastoupil opět Pavel Gonda.
p. Vrátný- to jde zase na mzdové prostředky?
starosta-ano.  Zároveň jste si  určitě  všimli,  že  tu navíc  pracuje paní  Jiřina Dorenová.  Jedná se o pracovnici  na
poloviční úvazek, kterou máme na 5 měsíců. Jde o náhradu veřejné služby, kterou shodil ústavní soud.
p. Vrátný- dotace jde od koho?
starosta- opět dostáváme peníze od úřadu práce.

usnesení č. 43/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  rozpočtová  opatření  dle  přílohy  č.  3/2013.  Rozpočtová
opatření jsou přílohou zápisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Zpráva z kontrol Finančního výboru:  
Starosta  předal  slovo člence  finančního výboru paní  Lence  Křížové,  která  přečetla  zprávu z kontrol  Finančního
výboru.
Starosta  poděkoval  finančnímu  výboru  za  splnění  usnesení  a  provedené  kontroly  a  seznámil  zastupitele  s
vyjádřením ke zprávě Finančního výboru od účetní obce paní Kratochvílové.
p. Vrátný- návrh zní jak?
starosta-  zpráva  z kontroly  neobsahuje  návrh  na  odstranění  nedostatků,  nicméně  na  odstranění  některých
nedostatků se již pracuje.
p. Vrátný- ve směrnici máme podpisy třech lidí, které tam nejsou.
starosta- není to pravda, že máme ve směrnici 3 podpisy. Bavili jsme se o tom na zasedání, že budou doklady
podepisovat předsedové výborů, kterých se ty doklady budou týkat.
p. Vrátný- dejme to do směrnice a řiďme se tím.
starosta- budeme se tím řídit i bez směrnice. Nehodlám dělat směrnice na všechno.
Mgr. Runkasová- inventarizace pokladny - jak to chtějí upravit?
starosta- nemusíme dělat novou směrnici, omezení datem není vhodné. Nejedná se o inventuru, ale o kontrolu.
p. Vrátný- je potřeba ctít nějakou uzávěrku, čtvrtletí, je to potřeba napravit.
starosta- nevím, co se děje. V loňském roce fungovaly kontroly pokladny normálně, letos tomu tak není.
p. Vrátný- finanční výbor má kontrolovat hospodaření obce.
p. Liška- slyšel jste, že to finanční výbor loni dělal a teď to nefunguje. Nebudeme kvůli tomu předělávat směrnice.
starosta- dalším úkolem, se kterým nám musí finanční výbor pomoc, je problém s akciemi ČSAD. Je nutné se na to
podívat a říct návrh co s tím. Akcie již nemají tu hodnotu, co měly dříve, s tím souvisí i výše pojištění pokladny.
p. Vrátný- je zde zápis se závadami, bude i zápis s napravením?
starosta- ano, paní Kratochvílová na tom pracuje a už má hodně hotové.
p. Vrátný- koupili jsme dýchací přístroje od SDH Frýdlant, byli za korunu. Po úpravě budou zhodnoceny?
starosta- ne, nejsou zhodnoceny, jedná se o provedení revize. Zařazení do nějaké evidence řešíme. Pro Frýdlant je
to vyřazený majetek, my je v majetku nemáme, protože nejsou v použitelném stavu.



ZO po projednání bere na vědomí zprávy finančního výboru z provedených kontrol a současně bere na vědomí
vyjádření účetní obce ke zjištěným nedostatkům.
K     bodu programu různé –     Příspěvek na protidrogovou prevenci :  
Starosta seznámil  zastupitele  s výší  příspěvku na protidrogovou a kriminální  prevenci  za rok 2013.  Jedná se o
každoroční záležitost, kdy přispíváme přes Mikroregion Frýdlantsko dvěma společnostem Advaita a Most k naději.
Příspěvek činí 2,-Kč a 2,- Kč na obyvatele. K 1. 1. 2013 je v obci hlášeno 399 obyvatel.
p. Vrátný- přispíváme jim na stříkačky.
starosta-  v minulosti  jsme  přispívali  také,  je  to  na  terénní  pracovníky,  mají  dobré  výsledky  a  má  to  své
opodstatnění.

usnesení č. 44/2013 ZO po projednání schvaluje poskytnutí jednorázového příspěvku společnostem Advaita
a Most k naději na protidrogovou prevenci a prevenci kriminality na rok 2013 ve výši
1.596,- Kč.

Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 1 Zdržel se: Usnesení bylo přijato.

Proti byl František Vrátný

K     bodu programu různé – Kooperativa – doplnění pojištění, změna pojistné smlouvy:  
Starosta  seznámil  zastupitelstvo  s novou  nabídkou  pojišťovny Kooperativa.  V současnosti  je  naše  obec
podpojištěna, protože nebyl zohledněn nově pořízený majetek a nebyli jsme dostatečně pojištěni proti vandalství.
Pojistili jsme nově i elektroniku. Zároveň bude pojištěno z odpovědnosti i celé zastupitelstvo obce.
Mgr. Runkasová- jaké jsou tam změny a cena?
starosta- upravili jsme limity pojistného plnění a cena se zvedla asi o 6.000,- Kč
p. Liška- výše škod?
starosta-  nemovité  věci  na  5.000.000,-  Kč  a  movité  věci  na  1.000.000,-  Kč.  Dále  jsme pojistili  herní  prvky na
dětském hřišti proti vandalismu na 300.000,- Kč.
p. Vrátný- to je na celé hřiště, nebo jen na jeden prvek?
starosta- je to na soubor prvků. Pojištění vandalismu bohužel nemůže přesáhnout škody za odcizení.
p. Vrátný- jednotlivé věci se pohybují kolem 100.000,- Kč.
p. Liška- spíš bych pojistil nemovitosti než movitý majetek.
starosta- nově pojišťujeme odpovědnost zastupitelů, kdybychom špatným rozhodnutím způsobili škodu.

usnesení č. 45/2013 ZO  po  projednání  souhlasí  s nabídkou  pojišťovny  Kooperativa  na  pojištění
podnikatelských  rizik  TREND  7  ze  dne  11.  06.  2013  a  pověřuje  starostu  k  uzavření
smlouvy  o  pojištění.  Zároveň  ZO  souhlasí  s  uzavřením  smlouvy  pro  pojištění
odpovědnosti zastupitele za škodu způsobenou obci a pověřuje starostu obce k jejímu
podpisu.

Hlasovalo: 7 Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 Usnesení bylo přijato.

Zdržel se František Vrátný

K     bodu programu různé – Vyhlášení  1. kola příjmu žádostí o půjčku z FRB:  
Ve Fondu rozvoje bydlení je k dnešnímu dni cca 400.000,- Kč. V rozpočtu jsme vyčlenili prozatím na půjčky 300.000,-
Kč. Zároveň jsme konzultovali s právním oddělením krajského úřadu náš způsob zajištění půjčky bianko směnkou.
Podle Mgr. Teufla došlo ke změně legislativy, ale ta se vztahuje jen na komerční poskytovatele půjček a my tak
můžeme tento zajišťovací prvek dále používat.
p. Vrátný- v občanském zákoníku je to zrušený?
starosta- občanský zákoník bude mít přes 3 000 paragrafů a přiznám se, že nevím, jestli to některý z nich ruší. Navíc
ještě není účinný.
Mgr. Runkasová- všichni platí?
starosta- ano, splácí všichni. Ještě se musíme dohodnout na termínu příjmu žádostí, protože budeme vázáni na
datum ukončení příjmu. Do měsíce musíme rozhodnout o poskytnutí půjčky.
p. Vrátný- do konce srpna budou všichni z dovolené
pí. Mervová- ti, co chtějí budovat možná i nejezdí na dovolenou
p. Liška- můžeme změnit datum zahájení příjmu, aby mohli žádat už od příštího týdne.
starosta-dobře, změníme zahájení od 24. 6. 2013 a ponecháme termín ukončení.



usnesení č. 46/2013 ZO po projednání schvaluje vypsání prvního kola příjmu žádostí o poskytnutí půjčky z
FRB, kam uvolňuje 300.000,- Kč. Termín podávání žádostí je od 24. 6. 2013 do 31. 07.
2013.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Finanční dar povodní postižené obci:  
Starosta požádal zastupitelstvo o uvolnění finančního daru pro obec postiženou červnovou povodní. Navrhl dar ve
výši 10.000,- Kč pro obec Dolní Beřkovice.
p. Liška- jaká byla spolupráce, jak to v Beřkovicích vypadalo?
starosta- některé domy byly 1 m pod vodou. Pod vodou byl i obecní úřad a hasičská zbrojnice. Spolupráce byla
výborná,  pro  zasahující  bylo  připraveno dobré  zázemí.  Zároveň musím tlumočit  poděkování  paní  starostky za
věcnou pomoc, kterou jsme vybrali při humanitární sbírce.
p. Vrátný- chce to najít obec, která není mediálně známá
starosta- proto navrhuji Dolní Beřkovice, jejichž hasiči zde pomáhali v roce 2010.
p. Götz, st.- od koho jsme dostali dar my v roce 2010?
starosta- od obce Kunín, ale ten nebyl postižen.
p. Vrátný- v sousedství nikdo není?
starosta- díval jsem se a v Libereckém kraji nebyly obce tolik zasaženy

usnesení č. 47/2013 ZO  po  projednání  schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  ve  výši  10 000Kč  obci  Dolní
Beřkovice a pověřuje starostu k podpisu darovací smlouvy.

Hlasovalo: 7 Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 Usnesení bylo přijato.

K     bodu programu různé – Oslava 20. výročí osamostatnění obce:  
Obec Kunratice se k 1. 1. 1993 osamostatnila a letos tak oslaví 20. výročí. Oslavu předběžně plánujeme na 24.
srpna 2013 a při této příležitosti bychom ocenili členky a členy prvního zastupitelstva obce. Zároveň máme novou
paní kronikářku, kterou je paní Božena Smržová. Nyní sháníme podklady pro retrospektivní dopsání kroniky.
starosta- byl bych rád, kdybychom to oslavili a zároveň si nechali zpracovat obecní vlajku a smaltovaný znak obce
na obecní úřad, školu a školku.
p. Vrátný- prapor pro všechny zařízení?
starosta- nebude to vyšívaný prapor, ale vlajka, která bude viset na obci. Necháme vyrobit tři kusy a budou se
spolkům v případě potřeby půjčovat. Vyšívaný bych si představoval pouze znak, který by visel na obci.

ZO bere na vědomí informace o plánované oslavě 20. výročí osamostatnění obce.
 
Diskuse:

-starosta – odhalení památníku se uskuteční 3. 8. 2013 od 10:00 hodin, jednáme o záštitě s hejtmanem LK.

-starosta – od krajského úřadu dostaneme darem nábytek v hodnotě cca 70.000,- Kč.

-starosta – nahlásili jsme škody po povodních ve výši 80.000,- Kč. Je podemletá opěra mostu u č.p. 83 (u Otových)

- p. Vrátný – světlo na přechodu u školy stále nesvítí.

- pí. Mervová – u zastávky také ještě světlo není.

-starosta – domlouváme plošinu s panem Hájkem a domluvíme i osazení sloupu k dolní zastávce.

Závěr: Pan starosta poděkoval přítomným za účast na zasedání a ukončil jednání v 21:10 hodin.
Přílohy: Prezenční listiny

Rozpočtové opatření dle přílohy č. 3/2013
Zápisy z kontrol finančního výboru
Vyjádření účetní obce k zápisu z kontroly finančního výboru

Zapsala: Miroslava Luftová Zápis ověřili: Mgr. Jana Runkasová ………………………………………………

V Kunraticích dne 28. června 2013 Miroslav Liška ………………………………………………



Luděk Pažout
místostarosta

Milan Götz
starosta


